
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
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GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 
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Delnice, 30. siječnja 2017. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

s 275. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 30. siječnja 2017. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Rozana Grbac, Turistički ured TZ Grada 

Delnica, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući“ i „Asistent u nastavi“, Dragan Abramović, 

zapovjednik JVP Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – 

Delnice“ d.o.o., Tihana Ljubojević, pedagogica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Martina Petranović, 

službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, 

tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, 

Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović, Zvezdana Jerković umjesto koje 

sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević, Petar Hrg umjesto kojeg sjednici prisustvuje Rozana Grbac. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Aktivnosti vezane uz popis imovine. 

- Obrazac IOS poslat će se kupcima i dobavljačima prema uputi Ministarstva financija. 

- Usklađenje koeficijenta i osnovice s Odlukom Gradskog vijeća, a vezano za plaće službenika i 

dužnosnika. 

- Sastanak sa Sindikatom predškolskog odgoja. 

- Bagatelna nabava – usklađenje sa Zakonom o javnoj nabavi. 

- Sastanak s TK vezano za mobilnu telefoniju. 

- Aktivnosti na Projektu: Promicanje održivog razvoja prirodne baštine. 

- Čekamo informacije o stipendijama da završimo knjiženja za prošlu godinu odnosno da 

napravimo godišnji obračun. 

- Proračunski korisnici predali su financijske izvještaje na godišnjoj razini. 

- Potpisan je ugovor s Hrvatskim cestama: Radi se o sufinanciranju, ne o financiranju troškova. 

Za razliku od ostalih ugovora s ministarstvima ili agencijama ovo su namjenska sredstva kojima 

se moraju pokriti troškovi zimske službe iz prethodnih godina, što je dobro. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Prioritet je izrada Izvješća o radu i Godišnjeg plana rada. 

- Unos nove građe u novi računalni program, imali smo već dvije edukacije, usklađujemo podatke 

iz bivšeg i novog programa. 

- Započela je e-nabava. 

- Plaćanje računa.  

- Radimo na digitalizaciji slikovnice, a postoji i novi link na mrežnoj stranici na kojoj je 

postavljena slikovnica. 



- Radijske emisije, pričaonice i Radionica kreativnog pisanja. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Izrada ugovora, prema zahtjevima firmi, za postavljanje reklamnih panoa. 

- Rješavanje zahtjeva za održavanje objekata u vlasništvu grada. 

- Izmjena sporazuma s Centrom za ruralni razvoj. 

- Rješavanje zakupa poslovnog prostora u Brodu na Kupi. 

- Dovršeno je ukapčanje javne rasvjete na cijelom području Grada. 

- Poslovi na uspostavi komunalnog reda. 

- Prometno redarstvo. 

- Rješenja za komunalni doprinos, komunalnu naknadu (kompletno su poslana, slijedi izrada 

izmjena s obzirom na zahtjeve stranaka o promjeni vlasnika, adrese ili površine). 

- Rješenja za legalizaciju, izdavanje posebnih uvjeta građenja. 

- Kontrola terena i računa za zimsku službu. 

- Gradonačelnik je zatražio da se kontaktira Energy pellets vezano uz postavljanje znakova koji 

su ujedno i reklama firme kako bi se spriječilo lutanje kamiona po gradu. Davorka Grgurić 

navodi da je s komunalnim redarom sve je dogovoreno i već je trebalo biti realizirano 

postavljanje znakova/reklama. Provjerit će se gdje je problem. 

 

IVA ŽAGAR 

- Izrada faktura za siječanj za korisnike zakupa, za uslugu čišćenja i knjigovodstva te za korisnike 

mjesta na sajmu. 

- Šihterice za plaće, izrada faktura za održavanje javnih površina, administrativni poslovi. 

- Šalju se uplatnice za godišnju grobnu naknadu za sva groblja s time da će za Delnice ići u dva 

navrata i to u veljači i ožujku. 

- Redovno održavanje čistoće javnih površina, čišćenje snijega na groblju, čišćenje šahti od 

snijega i leda.  

- Radnici na javnim površinama koriste stare godišnje odmore kako bi do ožujka, kada se otvaraju 

proljetni poslovi, svi bili na raspolaganju. 

 

ROZANA GRBAC 

- Sastanak na Hotelijerskom  fakultetu na temu početka izrade Akcijskog plana razvoja turizma. 

- Održana je snow utrka i noćno sanjkanje kroz vikend. 

- Aktivnosti vezane uz natječaj PGŽ vezan uz razvoj selektivnih oblika turizma. 

- Dostava podataka za tvrtku koja radi mobilnu aplikaciju destinacije. 

- Pripreme za maškaranu zabavu i skijanje pod maskama. 

- Natječaj za prostor logopeda biti će gotovo ovoga tjedna, bit će potrebno sazvati i Turističko 

vijeće na tu temu. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Zimske aktivnosti u sklopu kojih će dvije odgojne skupine posjetiti skijalište na Petehovcu. 

- Testiranje i priprema predškoalaca. 

- Roditeljski sastanak za „Malu školu“. 

- Suradnja s logopedom. 

- Natječaj za javne potrebe. 

- Sudjelovanje u humanitarnoj akciji prikupljanja igračaka za Udrugu roditelja djece oboljele od 

onkoloških bolesti „Krijesnice“. 

- Kod topljenja leda, na pregibu krova, procurilo je u prostor vrtića, led je začepio žlijeb. 

Pročelnica navodi da je to već trebalo biti riješeno te da će kontaktirati gospodina Šporčića da 

provjeri u čemu je problem. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Opremanje Logopedskog ureda i nabava potrebnog materijala. 

- Sastanak s djelatnicima Udruge vezano uz predaju dokumentacije i izračun plaće. 



- Doktor Lovrović će u četvrtak pružiti psihološku podršku članovima Udruge. Sa njim i sa dr. 

Komljenović sklopit će se Ugovor o djelu. 

- Izrada i dostava specifikacije prema nadležnom ministarstvu i Centru za socijalnu skrb. 

- Pružit će se sve potrebne usluge svim korisnicima. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Uklanjanje leda na objektu Dječjeg vrtića. 

- Pomoć u organizaciji sanjkaške utrke. 

- Prijevoz djece iz Vrtića na skijalište Petehovac. 

- Pomoć u prijevozu školske djece. 

- Popravci na uređajima. 

- Plaćanje računa. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Osvrnuo se na protekli vikend kada je zabilježen rekordan broj posjetitelja na Platku. 

Zadovoljstvo korisnika je veliko i radi se punim kapacitetom. 

- U Delnicama je uspješno prošao već treći vikend kada se održava nogometni memorijalni turnir 

„Tin Grgurić“. 

- Svi objekti su u funkciji, posjećenost je dobra. 

- Radi škola klizanja. Imamo pritisak roditelja koji žele upisati djecu u školu klizanja što nije 

moguće jer škola uskoro završava. 

- Najave pojedinih škola za dolazak u Delnice. 

- Direktor Udovič zamolio je termin za sastanak na temu prometovanja kroz gradski park. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Završne aktivnosti vezane za DPU – ispravljena je karta, priprema se odluka za sjednicu 

Gradskog vijeća. 

- Aktivnosti oko prijave projekta vezano za održivi razvoj prirodne baštine. Na tu temu potrebno 

je kontaktirati JU „Priroda“ koji nam moraju biti partneri. Kontaktirali smo ih sredinom mjeseca 

no odgovora do danas nema. Osim toga potrebno je napraviti troškovnik za cestu Razloge čije 

je saniranje u tijeku. Treba kontaktirati i privatne šumoposjednike jer dio trase biciklističke staze 

prolazi kroz privatno vlasništvo, a moramo dobiti i suglasnost Hrvatskih šuma jer dio staze 

prolazi kroz vlasništvo RH kojim upravljaju HŠ. 

- Danas je zadnji dan za dostavu ponuda vezano za uređenje MO Crni Lug. 

- Dobiven je prijedlog uređenja škole Turke. 

- Dobiven odgovor od g. Duševića vezano na poslanu poruku za Sporazum za sredstva J. 

Majnarich. Budući da on inzistira na određenim stvarima potrebno je vidjeti što dalje. 

- Na parceli rekreacijske zone (nogometno igralište gdje je dano pravo građenja na parceli 

klizališta gdje su svlačionice) treba napraviti ukinuće prava građenja da se sve spoji u istu 

parcelu. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Završiti poslove oko Socijalnog vijeća, upisati akte u digitalnu arhivu. 

- Završavanje poslova oko stipendija, do srijede je potrebno dostaviti podatke o dodatnim 

prihodima, napravit rang liste i zapisnike sa sastanaka. 

- Gradonačelnik je zamolio da se vodi briga o raspisivanju natječaja za javna priznanja s obzirom 

da su ove godine lokalni izbori. Martina Petranović navodi da je u tijeku izrada tog natječaja 

kao i natječaja za Savjet mladih kojima ove godine ističe mandat. 

- Nakon sastanka u DUUDI treba poslati požurnice da se riješi pitanje Doma HV i čestice u 

Poslovnoj zoni Kendar za izgradnju ceste. 

- Obrtu „Manda“ poslan je prijedlog ugovora. 

- Aneksi ugovorima i rješavanje imovinsko pravnih odnosa u Frankopanskoj ulici. 

- Aktivnosti vezane uz promjenu radnih vremena ugostiteljskih objekata. 

- Definirati zaštitnu opremu redara i nabavka iste. 

- Aktivnosti vezane uz Plan rada Službe za 2017. godinu i Plana godišnjih odmora. 



- Suradnja i pomoć jednoj JLS u Gorskom kotaru oko nekih aktivnosti. Gradonačelnik je zatražio 

od kolegice Petranović da, do Kolegija u petak, vidi o čemu se ovdje točno radi, o kojoj je JLS 

riječ i koje su to aktivnosti koje se pomažu. 

- Kontinuirane aktivnosti Pisarnice i Ureda tajnice gradonačelnika. 

 

 

 

Dovršeno u 8,25 sati. 

 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 


